
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 09. 04. 2024 

Místo:  Otrokovice – restaurace Maxima 

Čas jednání: 18:00 – 20:42 

Účast:  Milan Veselý, Jan Krkoška, Ondřej Porwisz, Jan Šícha, Bedřich Chromek, 

Pavel Rochovanský, host Martin Musil  

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Stoklásek 

Ověřovatel: Jan Krkoška 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Materiály VV ČF k připomínkování 
3) Informace z regionálních komisí 
4) KVH 2024 – čerpání 
5) Rozpočet 2024 - čerpání 
6) Kontrola plnění úkolů RVV 
7) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Jan Krkoška. 

2) Materiály VV ČF k připomínkování 

Petr Plodík ve stručnosti odprezentoval body z Koncepce oblasti regionů a rozvoje. Martin Musil následně 

zjišťoval ohlasy k volení členů VV na období 4 let. 

3) Informace z regionálních komisí 

Komise mládeže – Bedřich Chromek informoval o aktuálních tématech diskutovaných na jednání komise: 

- Opětovně byl diskutován herní systému 4+1 namísto systému 3+1 v kategorii elévů z důvodu 

snazšího přechodu do systému 5+1. 

- Proběhla diskuze týkající se zrušení MČR, což by mohlo mít do budoucna negativní dopad. 

o Usnesení: VV JMaZL nesouhlasí se zrušením MČR starších žáků. Usnesení bylo 

jednohlasně schváleno. 

 

 

 



 

 

Disciplinární komise – Petr Plodík informoval o případech projednávaných v rámci komise: 

- DK JMaZL vydala rozhodnutí v případu Lukáše Strnada a dále podala podmět k CE VV na vyloučení 

Lukáše Strnada z ČF. 

- Aktuálně projednávané podměty DK JMaZL se týkají zejména nevhodného chování. 

Komise rozhodčích a delegátů – Jan Krkoška seznámil členy VV s projednávanými tématy na posledním 

setkání KRD: 

- Z KRD JMaZL odstoupil Lukáš Strnad na základě rozhodnutí DK JMaZL. 

- V současné době je plánováno velké společné setkání na měsíc červen, kde proběhne příprava  

na sezónu ročníku 2024/2025. 

Ligová komise – Milan Veselý seznámil členy RVV s aktuálními tématy týkajícími se soutěží 

- LK na svém posledním jednání hodnotila regionální soutěže v aktuální sezóně 

- LK dále diskutovala možné změny a úpravy soutěží pro sezónu 2024/2025 

- V závěru svého jednání komise dlouze diskutovala zrušení MČR starších žáků 

- Sekretář komise Pavel Brückner dále požádal členy RVV, aby v případě zájmu navrhli případné 

úpravy soutěží, či sdíleli s LK své postřehy z průběhu sezóny 2023/2024 ve vztahu k možným 

úpravám 

Žádná z dalších odborných komisí se v mezidobí od posledního jednání RVV nesešla. 

4) KVH 2024 

Petr Plodík informoval o aktualitách ohledně KVH 2024: 

- Oddílům bylo rozesláno oznámení o konání krajské valné hromady, která proběhne v Otrokovicích 

v prostorách Hotelu Rottal. 

- V letošním ročníku byl spuštěn nový systém kandidatur a nominací delegátů elektronicky 

prostřednictvím FISu. 

- Předsedové jednotlivých odborných komisí regionu JMaZL ve spolupráci se sekretariátem již zahájili 

přípravu zpráv o činnosti svých komisí. 

5) Rozpočet 2024 

Petr Plodík informoval členy o průběhu čerpání rozpočtu 2024: 

- Prozatím nedošlo k výrazným změnám od předchozího jednání RVV 

6) Kontrola plnění úkolů RVV 

Kdo: Co: Termín splnění: Stav: 

Sekretariát Revize vytipovaných hal 30. 6. 2024 probíhá 



 

 

 

Petr Plodík Vyplacení cestovného 

oddílům – PP č. 2A 

 

18. 2. 2024 splněno 

Petr Plodík Aktualizace rozpočtu 29.02.2024 splněno 

RVV, sekretariát Příprava zpráv o 

činnosti odborných 

komisí JMaZL 19. 4. 2024 probíhá 

 

 

 

 

7) Různé 

- Hejtman Bedřich Chromek referoval o nových informaci od oddílu Valašské Meziříčí, který zvažuje 

snahu o přihlášení svých družstev do soutěží v regionu OLaMS z důvodu velkých dojezdových 

vzdáleností v rámci regionu JMaZL. 

 

 
Termín příštího jednání: 6. 5. 2024 20:00 (po skončení KVH), Otrokovice 


